

卫理公会以萨迦守望者 05-11/01/2023

正月第一个星期的祷告事项

1.世界

诗 18:46 耶和华是活神。愿我的磐石被人称颂，愿救我的上帝被人尊崇。

【a】感恩，在充满苦难的世界中有上主所赐的属天平安和活泼的盼望，在万变的环境中有上主不变的爱和全能的护理。

【b】祈愿智慧的上主赏赐各国领袖有与疫共存的睿智和远见，能够施行有效的防疫措施，也能够顾及经济复苏的需要。

【c】祈愿慈悲的上主特别怜悯资源匮乏和战乱中的国家，在接连不断的病毒危机以及各样冲击中，人民的生命和生活蒙祿大大恩眷。

2.国家

赛 60:3 万国要来就祿的光，君王要来就祿发现的光辉。

【a】感恩，国家的领导格局逐渐成型，各领袖陆续在现有合作基础上，同步服务人民。

【b】愿上主继续拦阻恶者的作为，遏止任何玩弄种族及宗教主义的政治游戏。

【c】愿上主继续使用基督徒的国家领袖，散播和平的种子，也将真理的光照耀在人前。

3.教会

弗 3:20-21 上帝能照着运行在我们心里的大力，充充足足地成就一切，超过我们所求所想的。但愿祿在教会中，并在基督耶稣里，得着荣耀，直到世世代代，永永远远。阿们！

【a】感恩，教会各方面的迎新送旧、交棒接棒以及新事物的安顿都在主的同在中完成。

【b】恳求我们的大牧者亲自寻找失丧的、寻回被逐的、缠裹受伤的并医治生病的，打发工人去收主的庄稼。

【c】恳求教会的主恩膏众牧者和领袖有合一的异象与同行的步伐，紧紧跟随做新事的主。

4.家庭

诗 115:13-14 凡敬畏耶和华的，无论大小，主必赐福给他。愿耶和华叫你们和你们的子孙日见加增。

【a】感恩，天父的爱源源不绝充满我们的家，使关系不断经历修复，更多学习相爱。

【b】愿天父赐福每个家庭在新的一年里有更多的联系，在沟通中更多了解、接纳和医治。

【c】愿天父施恩每个家庭在新的一年里更多除掉苦毒，在基督里，常存信心、盼望和爱。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 05-11/01/2023

Prayer items 1st week of January

1.World

Psalm 18:46 The Lord lives! Praise be to my Rock! Exalted be God my Savior!

[a] Give thanks to God for His heavenly peace, for the lively hope in a world full of suffering, and for His unchanging love and omnipotent care in a changing environment.

[b] May the Lord grant the leaders of all countries the wisdom and vision to live with the pandemic and implement effective control/safety measures; all the while taking into account the need for economic recovery.

[c] May the Merciful Lord have special compassion on resource-poor and war-torn countries, where the lives and livelihoods of people have been greatly extended by His grace in the midst of successive virus crises and traumas.

2.Country

Isa 60:3 Nations will come to your light, Kings to the brightness of your dawn.

[a] give thanks to God for the leadership pattern of the country that is gradually taking shape, and leaders are learning to cooperate as they serve the people.

[b] May the Lord continue to block the work of the wicked and stop any political parties that play with racial and religious politics.

[c] May the Lord continue to use Christian national leaders to spread the seeds of peace and to shine the light of truth on men.

3. Church

Ephesians 3:20-21 Now to him who is able to do immeasurably more than all we ask or imagine, according to his power that is at work within us, to him be glory in the church and in Christ Jesus throughout all generations, for ever and ever! Amen.

[a] Give thanks to God for all aspects of the church, including the passing of the baton and the setting up of new things were all completed in the presence of the Lord.

[b] Ask our great Shepherd to search for the lost, to recover the outcast, to bind up the wounded and heal the sick, and to send workers to harvest the Lord's crops.

[c] Beseech the Lord of the Church to anointing pastors and leaders with a vision of unity and the walk of fellowship to follow Him who does new things.

4.Family

Psalm 115: 13-14 He will bless those who fear the Lord— small and great alike. May the Lord cause you to flourish, both you and your children.

[a] Give thanks to God, for His heavenly love that continues to fill our home; may relationships continue to undergo restoration and may all learn to love.

[b] May the Heavenly Father bless each family to build stronger connections in the coming year, and greater understanding, acceptance and healing when communicating with each other.

[c] May the Heavenly Father bless every family and take away any bitterness within; may their faith grow stronger, and may they hope and love in Christ more deeply in the coming year.

Isakhar Pengawal Methodist 05-11/01/2023

Doa minggu pertama Januari

1. Dunia

Mazmur 18:46 TUHAN hidup selama-lamanya! Segala puji bagi TUHAN, Batu Pejalaku! Segala kemuliaan bagi Allah, Penyelamatku!

[a] Bersyukur atas kedamaian dan harapan surgawi yang dianugerahkan oleh Tuhan kepada dunia yang penuh penderitaan; kasih dan perlindungan Tuhan tetap kekal walaupun persekitaran tidak menentu.

[b] Berdoa agar Tuhan yang penuh hemah menganugerahkan pemimpin-pemimpin negara dengan kebijaksanaan dan berpandangan jauh agar menyediakan rakyat hidup bersama dengan wabak, mengambil langkah pencegahan wabak yang berkesan, dan memulihkan ekonomi.

[c] Berdoa agar Tuhan yang maha pengasih mengasihani negara-negara yang berkekurangan sumber dan sering berada dalam peperangan. Berhadapan dengan krisis virus dan pelbagai cabaran yang berterusan, kehidupan umat amat memerlukan nikmat belas kasihan Tuhan.

2. Negara

Yesaya 60:3 Bangsa-bangsa akan datang kepada terangmu, dan raja-raja kepada cahaya yang terbit bagimu.

[a] Bersyukur atas pembentukan struktur kepimpinan negara; pemimpin-pemimpin beransur-ansur berkhidmat untuk rakyat atas dasar kerjasama yang sedia ada.

[b] Berdoa agar Tuhan terus menghalang perbuatan si jahat dalam mempermainkan isu perkauman dan agama dalam politik.

[c] Berdoa agar Tuhan terus menggunakan pemimpin negara Kristian untuk menyebarkan benih kesejahteraan dan menyinari cahaya kebenaran di hadapan orang ramai.

3. Gereja

Efesus 3:20-21 Kepada Allah yang berkuasa melakukan segala-galanya dengan limpah kurnia melebihi permintaan dan sangkaan kita, menurut kuasa-Nya yang bertindak dalam diri kita, kepada-Nya kemuliaan dalam jemaah dan dalam Kristus Yesus zaman-berzaman selama-lamanya! Amin.

[a] Bersyukur atas penyertaan Tuhan dalam urusan menghantar dan menyambut pastor yang bertukar dan penyerahan tugas antara pastor yang bertukar.

[b] Kita memohon kepada Gembala Besar kita agar mencari dan menyelamatkan orang yang sesat, membalut dan menyembuhkan yang terluka dan sakit, dan menghantar pekerja untuk menuai.

[c] Kita memohon agar Tuhan gereja untuk mengurapi semua pastor dan pemimpin supaya seia sekata dan melangkah secara bersatu hati dan fikiran, dan teguh berpaut pada Tuhan yang melakukan perkara-perkara baharu.

4. Keluarga

Mazmur 115:13-14 Dia akan memberkati semua yang takut akan TUHAN – baik yang berkedudukan rendah atau tinggi. Semoga TUHAN memberimu semakin banyak keturunan, kamu dan anak-anakmu.

[a] Bersyukur kepada Bapa atas kasih kurnia-Nya yang tidak berkesudahan terhadap rumah tangga kita, agar hubungan sentiasa diperbaiki, dan agar kita belajar untuk lebih saling kasih mengasihi satu sama lain.

[b] Berdoa agar Bapa Syurgawi memberkati setiap keluarga supaya lebih sering saling hubung menghubungi pada tahun baharu ini; dan melalui komunikasi ahli-ahli keluarga lebih memahami dan menerima satu sama lain dan mendatangkan penyembuhan.

[c] Berdoa agar Bapa Syurgawi memberkati setiap keluarga supaya menyingkirkan kepahitan dan sentiasa beriman, berharap dan mengasihi dalam Kristus pada tahun baharu ini